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Torpa Skogs Tomtägareförening 

Vid ett normalt årsmöte brukar alltid kassören redovisa lite detaljer från resultat och 
balansräkningen. 

Tyvärr är det inte ett normalt år 2020, men som arbetande kassör tycker jag det är på sin plats att på 
detta vis komentera en del poster. 

Har mankerat med ett Not-nummer längst till höger på rader som jag vill kommentera. 

 

INTÄKTER: 

BUDGET 
2019 

 

RESULTAT 
2019 

 

BUDGET 
2020 Not 

          Årsavgifter 2019   132*800 
 

104000 
 

105600 
 

105600 
 Årsavgifter 2018  5*800 

   
4000 

   Årsavgifter 2017  1*800 
   

800 
   Övrigt 

  
75000 

 
10646 

 
0 11 

Jakt       300 
 

450 
 

0 
 

        
  

 SUMMA 
   

179300 
 

121496 
 

105600 
 

          KOSTNADER 
        

          Administration   10000 
 

5406 
 

6000 
 Grönområdet   28000 

 
16812 

 
18000 

 Torpastugan   4500 
 

20386 
 

4500 12 
Arvoden/kostnadsersätt.  2018 

 
23250 

 
26250 

 
23250 13 

Arvoden/kostnadsersätt.  2019 
   

25250 
  

14 
Vägavgifter 2018 o 2019 8500 

 
16746 

 
8500 15 

Försäkring 
  

7000 
 

7113 
 

7500 
 Sophämtning 

  
1500 

 
1461 

 
1500 

 Pumpel 
 

 1000 
 

5782 
 

1500 16 
Avdrag medverkan städddag  34000 

 
34000 

 
34000 

 Skatt Försäljning skog (Mälarö Timber) 
  

10584 
   Bidrag till Nässelviken beslut årsmötet 2018 30000 
  

    17 
Avsättning pumpfond 

  
1000 

 
    

  
 

  
 

  
 SUMMA 

   
117750 

 
199790 

 
105750 

 
          ÅRETS RESULTAT 

  
61550 

 
-78294 

 
-150 18 

          TILLGÅNGAR 
  

2019-01-01 
 

2019-12-31 
 

Förändring 
 Eget kap 

   
164359 

  
  -78295 

 Insats 
   

130 
 

130 
 

0 
 Trädfond 

   
75000,00 

 
  

 
-75000 

 Summa 
   

239489 
 

130 
 

-153295 
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FODRAN 
        

         Utomstånde medlemsavgift 2017 
  

4800 
  

19 
Utestående medlemsavg, 2018 

 
2400 

  
20 

Dubbelbetalning till Vattenfall 488 
  

21 
Preliminär skatt för 2019  (Bokförd skattefodran) 11640 

  
22 

Summa 
     

19328 
   

         SKULD 
        
        Avgifter till vägsamf. T 5:01 o Rum 4:1 för 2017 8325 

  
23 

   Reserverade medel 
   Bidrag till Nässelviken, beslut årsmötet 2018 (bokförd korta 

skulder) 30000 
   Summa 

     
38325 

   
        SUMMA TILLGÅNGAR 

 
160557 

    

Not 11 Markersättning från Vattenfall för kommande förstärkningsarbeten på elen till 
Nässelvikens brygga. 

Not 12 Utöver normala kostnaden är, ny gasolhäll, Puttes gräv uppfräschning av fotbollsplan 
och service av åkgräsklipparen. 

Not 13 Styrelsearvodena för 2018 som betalats ut 2019. 

Not 14 Styrelsearvodena för 2019 som betalats ut 2019. Har ansett att det är fel att betala 
arvodena året efter som ovan. Gjorde ett preliminärt bokslut i nov 2019 för att ha 
ekonomiskt utrymme att betala arvode för 2 år 2019. Efter genomgång med 
ordförande ansåg vi att det gick. Ambitionen är att få in alla kostnader på det 
verksamma året, och inte massa eftersläpningar från tidigare år. 

Not 15 Tomt o väg är två helt olika föreningar. Tomt skall betala vägavgift till väg enligt de 
fastställde andelstalen från förrättningen som Lantmäteriet har gjort. Detta var ej gjort 
2018 vilket revisorerna (undertecknad var en av dom) slog ner på. Detta skedde i april 
2019 och så tillkom årsavgiften för 2019. Anledningen till dubbla kostnaderna. 

Not 16 Det blev mycket rörigt när tomtägareföreningen skulle överta betalningen till 
Vattenfall för pumpen på Nässelviksvägen. Under 2019 har det skapats en rutin så att 
vid varje årsskifte kommer det att vara balans mellan de anslutna fastigheterna (5 st) 
och en andel för tomtägareföreningen. 

Not 17 ”Bidraget till Nässelvikens brygga”. Nässelvikens brygga har anslutits med el till 
Vattenfall. Anslutningsavgiften är 44.871:- där tomtägareföreningen bidrar med 
30.000:- resterande belastar Nässelvikens brygga. Elen är ansluten men Vattenfall 
skulle förstärka (gäva ner kablarna) till bryggan, därav den höga anslutningsavgiften. 
Vattenfall skickar tydligen inte fakturan förrän hela projektet är klart. Var i kontakt 
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med berörda på Vattenfall i januari och fick uppgifter att detta skull ske i mars/april 
2020. Har varit i kontakt med ny handläggare på Vattenfall 2020-09-15 och svar att 
dom skall undersöka med berörda entreprenör. Skickar nytt mail 2020-09-25 och 
frågar vad / när händer det något. 

Not 18 Tyvärr mycket högt underskott. Beror delvis på bidraget till Nässelvikens brygga, 
uppstädningen elavgift pumpen på Nässelviksvägen, ej budgeterad för skatt, dubbla 
vägavgifter, dubbla arvoden (not 13 o 14) samt upprustning vid Torpastugan. 

Not 19 Är betalda under 2020. 

Not 20 Är betalda under 2020  

Not 21 Fel i kommunikationen mellan arbetande kassören och kassören. Rättat 2020-03-12. 

Not 22 Preliminär skatt. Kommer att komma tillbaka 2020. Här borde väll kassören skicka in 
till skatteverket om jämkning. 

Not 23 Efter mycket tjatande på kassören har jag fått klart att avgifterna inte har betalats till 
vägsamfälligheten. 2020-04-24 betalas vägavgifterna till väg. Har varit diskussion om 
dom släpande avgifterna för 2017 och 2018 skall bokföras på Nässelvikens brygga eller 
tomt. Via mail till styrelsen till styrelsemötet 2019-09-07 ställer jag konkret frågan och 
får svaret från ordförande ”eftersom det är vi (alltså kassören har inte gjort sitt jobb) 
som har gjort fel får vi (tomtägareföreningen) ta på oss den avgiften”. I klartext betalar 
tomt vägavgiften för Rum 4:1 för 2017, 2018 och nu också 2019, alltså 3 * 6.750:- = 
20.250:- Detta finns inte med i protokollet från den 2020-09-07. Styrelsen beslutar om 
en kostnad för tomt som borde ha belastat Nässelvikens brygga med 20.250:- utan 
att protokollföra detta. Har sekreteraren missa detta, eller blivit ombedd att inte 
protokollföra. Ingen reagerar vid nästkommande styrelsemöte att det saknas i 
protokollet när man fastställer föregående protokoll. Vad finns ansvarsheten i 
styrelsen? 

Muskö 2020-10-04 

Bill Lundgren (arbetande kassör) 

 

 

  


